

T1

Calendar

Sun, May 26

Baccalureate, 2 PM, Spangenberg

Mon, May 27

NO SCHOOL - Memorial Day

Tue-Fri, May 28-31

Finals Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Wed, May 29

Graduation Rehearsal & Senior Picnic, 8 AM

Thu, May 30

Graduation, 5 PM

Grad Night Party, 8 PM

Fri, Jun 1

LAST DAY OF SCHOOL - 12:10 PM Dismissal

5月26日星期日 毕业学位仪式, 下午2 PM, Spangenberg

5月27日星期一 学校无课 - 阵亡将士纪念日

5月28日至31日 期末考试补考时间 (见日历 Calendar)

5月29日星期三 上午8AM毕业礼排练和12年级野餐

5月30日星期四 毕业典礼, 下午5PM

毕业之夜派对 晚上8PM

6月1日星期五 本学期最后一天上课- 下午12:10放

Gunn

T2 Richard Liu

Order Graduation Leis Today

Limited supply available! Leis symbolize affection and are presented to graduates as they are leaving their school and arriving at a new stage of life. These fresh orchid leis from Hawaii are a special way to celebrate. [Click here to order now!](#) Pick up is on graduation day, Thursday, May 30, from 1:30-5 PM at Gunn in front of the BowGym, which makes celebrating easy and convenient. This is also a fundraiser for Gunn's (and Paly's) AAR program. If you have questions contact Hilary McDaniel at hmcdaniel@pausd.org.

今天就订购为毕业典礼准备的夏威夷花环

供应数量有限！在毕业生离开学校并进入新的生活阶段之际赠送他们这些象征着美好情感的Lei花环。这些来自夏威夷的新鲜兰花花环是一种特殊的庆祝方式。点击这里[Click here to order now](#)立即订购！领取时间为5月30日星期四，下午1点30分至5点在Gunn的BowGym前面，方便参加随后举行的毕业典礼。这也是Gunn（和Paly的）AAR项目的筹款活动。如果您有任何问题，请联系Hilary McDaniel，电子邮件为hmcdaniel@pausd.org。

T3 Richard Liu

Gunn Volunteer Thank You

Tue, May 28, 4:30 PM, Indo Restaurant, 3295 El Camino Real, Palo Alto

Principal Kathie Laurence and the Gunn PTSA invite you to a gathering to thank you for your volunteer service to Gunn this year. We will celebrate at Indo Restaurant, 3295 El Camino Real, Palo Alto, on May 28 from 4:30 to 6:00 PM. Please RSVP using this [UpToUs link](#). Questions? Contact Sigrid Pinsky, sigridkp@yahoo.com. We hope you can join us!

Gunn 义工答谢宴

周二, 5月28日, 下午4:30, Indo餐厅, 3295 El Camino Real, Palo Alto

Gunn校长Kathie Laurence和Gunn PTSA邀请您参加聚会, 感谢您今年对Gunn的志愿服务。我们将于5月28日下午4:30至6:00在Palo Alto 3295 El Camino Real 的印度餐厅庆祝。请使用此[UpToUs link](#)链接进行回复。如有问题, 请联系Sigrid Pinsky, sigridkp@yahoo.com。我们希望您能够参加!

T4 Caroline Liu 2020

RT88 Bus Schedule Adjustments for May 28-31

Tue, May 28 (3:38 PM dismissal)

School trippers will depart Vets Hospital at 3:48 PM (88M), 3:50 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 3:52 PM.

5月28日至31日RT88Bus时刻表调整

周二, 5月28日 (Gunn下午3:38放学)

为学校增设的公共汽车 (School trippers) 将分别于下午3:48 (88M) 和下午3:50 (88L) 离开退伍军人医院。另外增加的N / B 88前往Middlefield / Colorado的班次将于下午3:52从退伍军人医院出发。

Wed, May 29 (12:10 PM dismissal)

(8:30 AM start - no AM adjustments will be made.)

School trippers will depart Vets Hospital at 12:18 PM(88M), 12:20 PM (88L). Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 12:00 PM. An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 12:22 PM.

2:25 PM dismissal zero & H period - An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:37 PM.

周三, 5月29日 (中午12:10Gunn部分学生放学)

(上午8:30开始 - 上午班次不调整。)

School trippers将于中午12:18 (88M), 12:20 (88L) 离开Veteran's医院。正常N / B 88班次将于中午12:00离开Veterans医院。多加的N / B 88前往Middlefield / Colorado的班次将于中午12:22从Veterans医院出发

Gunn下午2:25放学的Zero和H period的学生: 专门增加的N / B 88前往Middlefield / Colorado的班次将于下午2:37从Veteran's医院出发。

T5 Caroline Liu 2020

Thu, May 30 (2:25 PM dismissal)

(8:30 AM start - no AM adjustments will be made.)

School trippers will depart Vets Hospital at 2:33 PM (88M), 2:35 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:37 PM.

周四, 5月30日 (下午2:25学校放学)

(上午8:30开始 - 上午没有调整。)

为学校增设的班次(School trippers) 将于下午2:33 (88M) 和下午2:35 (88L) 离开退伍军人医院。另外增加的N / B 88前往Middlefield / Colorado的Bus将于下午2:37从退伍军人医院出发。

Fri, May 31 (12:10 PM dismissal)

(8:30 start - no AM adjustments will be made.)

School trippers will depart Vets Hospital at 12:18 PM (88M), 12:20 PM (88L). Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 12:00 PM. An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 12:22 PM.

周五, 5月31日 (学校中午12:10放学)

(8:30开始 – 上午班次不调整。)

School trippers将于中午12:18 (88M), 12:20 (88L) 离开退伍军人医院。正常的N / B 88班次将于中午12:00离开退伍军人医院。增加的N / B 88前往Middlefield / Colorado的班次将于中午12:22从退伍军人医院出发。

T6 Richard Liu

The Library Needs Your Help

Tue, May 28, through Fri, May 31

Volunteers needed to stack textbooks in the Library the last week of school! The Library needs volunteers to help organize, repair, and stack returned textbooks the last week of school. If you can help any day Tuesday 5/28 through Friday 5/31 they would love your help. Please [sign up here](#).

Gunn图书馆需要您的帮助

周二, 5月28日至周五, 5月31日

学校图书馆需要志愿者在最后一周帮忙整理教科书! 图书馆需要志愿者在学校的最后一周帮助归类, 修理和码放还回的教科书。图书馆欢迎您在5月28日周二至5月31日周五的任何一天提供帮助。请在这里注册: [sign up here](#)。

T7 Xiao lin

Volunteers STILL Needed to Serve Snacks During Finals

Wed-Thu, May 29-30, 9-10:30 AM

We still need about 40 more Gunn parent volunteers to help serve bagels with cream cheese, snacks and fruit during brunch on Wednesday and Thursday, May 29-30. [Sign up here](#). The Gunn PTSA will provide all the food, gloves, tables cloths and knives. Please bring closed-toe shoes and a hat/cap to keep it clean. No parking permit needed. Meet outside the main office at 9 AM. Thank you for helping out our kids during finals!

期末考试期间, 志愿者仍然需要提供零食

五月二十九日至三十日, 上午九时至十时三十分

在5月29日至30日(周三和周四)的早午餐期间, 我们还需要约40名Gunn家长志愿者帮忙提供奶油芝士百吉饼、零食和水果。在这里注册。Gunn PTSA将提供所有的食物、手套、桌布和刀具。请带合趾鞋及帽子, 以保持清洁。不需要停车许可证。上午9点在办公室外见面。谢谢你在期末考试期间帮助我们的孩子!

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

George Zheng

Titan Café Brunch Donations Needed

The Wellness Center is asking for brunch donations for the semi-annual Titan Café Staff Appreciation Brunch during finals on Wednesday, May 29, and Thursday, May 30, in the Staff Lounge. If you are interested in dropping off brunch donations, please [sign up here](#). You can drop off non-perishable items before May 29, or you can drop off perishable items from 7:30 AM to 12 PM both days.

Community

学校餐厅早午餐感谢会需要捐款

健康中心将于5月29日(周三)和5月30日(周四)在员工休息室为半年度餐厅员工早午餐感谢会进行募捐。如果你有兴趣捐赠早午餐, 请在这里注册。您可以在5月29日前寄存不易腐烂的物品, 也可以在这两天早上7:30到晚上12点寄存易腐烂的物品。

社区

Pow

Cantabile Youth Singers Registration and Auditions Open Now Through August

Community youth chorus with levels for girls and boys ages 4-18. Students experience: The joy of singing with artistry and mastery, fun, friends and community that last a lifetime; Comprehensive music program nurturing personal growth, creativity, leadership and health; World-class faculty, national and international touring and competing; Collaborations with professional artists. Singers in grades 3-12: call today to arrange an audition. Singers in grades K-2: register for a class now by visiting website below. To audition or to learn more, please contact us: info@cantabile.org, (650) 424-1410. Classes located in Los Altos.

<http://cantabile.org/>

Cantabile 青少年歌手从现在到8月份开始注册和试演

社区为4-18岁的孩子们提供青少年合唱。学生经历：用艺术以及掌握，和朋友们以及书去来欢快的唱歌，唱歌中的喜悦会持续一生；综合音乐节目培养个人成长，创造力，领导力和健康；世界有名的学院，国内和国际竞争和巡回赛；与职业歌手合作。3-12年级的歌手们：赶快打电话来安排试演。K-2的歌手们：用以下的网页来注册一堂课。如需试演或需要更多信息，请联系我们：

info@cantabile.org, (650) 424-1410。所有课都会在Los Altos。<http://cantabile.org/>

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Emily

Help Kids in Grades K-5 with Reading, Writing, Math Next Year

Sign up to volunteer in September to work with K-5 students attending school in East Palo Alto and eastern Menlo Park. Just an hour a week, and you can make a real difference in a student's life. You'll go to the same classroom for an hour every week during the school year to help with reading or math.

Studies show that you will make real change in a community where over 80% of students are performing below grade level. We provide training and coordination. Info and sign up, visit www.allstudentsmatter.org or Director Keri Tully at keri@allstudentsmatter.org.

帮助孩子们在K-5年级阅读，写作，数学明年

9月份报名参加志愿者活动，与在东帕洛阿尔托和东部门洛公园上学的K-5学生一起工作。每周只需一个小时，您就可以为学生的生活带来真正的改变。在学年期间，您将每周去同一个教室一个小时，以帮助阅读或数学。研究表明，您将在一个超过80%的学生表现低于年级水平的社区中进行真正的改变。我们提供培训和协调。信息和注册，请访问www.allstudentsmatter.org或导演Keri Tully，电子邮件地址为 keri@allstudentsmatter.org。

T11 Kevin

Palo Alto Art Center Art Camps

Palo Alto Art Center offers art camps for all school-aged children K-12.

Unleash the creativity in your child by signing up for one of our week-long summer camps. We offer camps in painting, printmaking, mixed media, photography, and sculpture, starting June 10. Camps are held Monday-Friday at 9-11:30 AM and 12:30-3 PM at the Art Center (1313 Newell Road) and the Mitchell Park Community Center (3700 Middlefield Road). Please review the [Enjoy! Summer Camp](#) catalog for camp schedule and information. Questions? Please contact Rebecca Passarelo (rebecca.passarelo@cityofpaloalto.org or 650-617-3509).

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

Palo Alto 艺术中心夏令营

Palo Alto 艺术中心给所有 K-12 的学生提供为期一周的夏令营。从六月十号起我们会有绘画，版画，综合多媒体，摄影，和雕刻的课程。课程将会在周一至周五每天上午9点至11点半和下午12点半至3点在 Palo Alto 艺术中心和 Mitchell Park 社区中心举行。详情请参考 [Enjoy! Summer Camp](#) 夏令营目录。有问题请联络 Rebecca Passarelo (rebecca.passarelo@cityofpaloalto.org 或 650-617-3509)。

找以前的社区公告，请看[近期的 Gunn Connection](#).